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RG.0012.12.2019 

 

 

Protokół Nr 12/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 27 grudnia 2019 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

II. Przyjęcie porządku obrad.  

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  

V. Dyskusja na temat możliwości zakupu działki SKR – 1,70 ha (+wiata). 

VI. Wolne wnioski i zapytania.  

VII. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1400 a zakończyła o 1449. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki 

za pojemnik o określonej pojemności przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 

Danuta Chamera. 

W zestawieniu stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  Komisja przyjęła 

w głosowaniu następujące stawki: 

 

a) Stawka za odpady zbierane selektywnie w gospodarstwie domowym:  

 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Wójt Gminy zaproponował utrzymanie stawki -   10,00 zł.  

Propozycja Komisji, aby podnieść stawkę do 12,00 zł  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 12,00 zł. 
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-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Wójt Gminy zaproponował utrzymanie stawki 20,00 zł.  

Propozycja Komisji, aby podnieść stawkę do 24,00 zł  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 24,00 zł. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby i więcej 

Wójt Gminy zaproponował podnieść stawkę  do 35,00 zł.  

Komisja poparła stawkę Wójta Gminy.  

Przyjęto jednogłośnie stawkę 35,00 zł.  

 

b) Stawka za odpady zbierane nieselektywnie w gospodarstwie domowym:  

 

-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 

Wójt Gminy zaproponował utrzymanie stawki 25,00 zł.  

Komisja poparła stawkę Wójta Gminy.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 25,00 zł. 

 

-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 

Wójt Gminy zaproponował utrzymanie stawki 40,00 zł.  

Propozycja Komisji, aby podnieść stawkę do 48,00 zł  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 48,00 zł. 

 

-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby i więcej 

Wójt Gminy zaproponował podnieść stawkę  do 70,00 zł.  

Komisja poparła stawkę Wójta Gminy.  

Jednogłośnie przyjęto stawkę 70,00 zł. 

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnej stanowiącej własność Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Wójt 

Gminy Jan Pyrkosz. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy przedstawiła z-ca Wójta 

Gminy Izabela Szałaj. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu                            

– 5 głosów „za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj poinformowała, że przygotowany projekt uchwały nie 

będzie przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady Gminy. Wynika to z faktu 
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zakwestionowania przez Wydział Nadzoru Woj. Podkarpackiego w uchwale  podjętej w 

listopadzie niewłaściwego zapisu jednej z działek w Kępie Rzeczyckiej przez którą 

przebiega droga. W związku z tym będzie przygotowany na najbliższą sesję projekt uchwały 

uchylający uchwałę podjętą w listopadzie. Natomiast właściwy projekt uchwały będzie 

rozpatrzony przez Radę na następnej sesji.  

Komisja w głosowaniu opowiedziała się za uchyleniem uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych przyjętej na sesji Rady Gminy w listopadzie – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła z-ca Wójta 

Gminy Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2019 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. V. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował o  możliwości nabycia nieruchomości po byłym 

SKR w Radomyślu, będącym w likwidacji. Jest to działka o pow. 1,70 ha wraz  z wiatą. 

Nieruchomość została wystawiona do przetargu lecz nie było oferentów. Koszt nabycia 

działki przez gminę  wahałby się w granicach 100 tys. zł. Ogłoszony wcześniej przetarg nie 

przyniósł rozstrzygnięcia.  

Dodał, że jest to korzystna propozycja dla gminy ponieważ  działka znajduje się w centrum 

Radomyśla, gdzie brakuje wolnych terenów. Nieruchomość można podzielić  na mniejsze 

działki i zbyć jako działki budowalne.  

Nadmienił, że decyzją Walnego Zebrania SKR gmina nabędzie nieodpłatnie w drodze 

darowizny od SKR działkę o pow. 1ha z przeznaczeniem na cele publiczne.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała możliwość nabycia przez gminę działki o pow. 1,70 ha 

od SKR. 

 

Ad. VI. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że prowadził rozmowy z przedstawicielami MZK, 

w którego zarządzie jest MKS, w tym z jego dyrektorem w sprawie przesunięcia kursu ze 

Stalowej Woli  do Woli Rzeczyckiej z godz. 14.00 na godz. 15.25. Na spotkaniu 

przedstawiciele MKS przystali i  wyrazili zgodę na takie rozwiązanie.  

Jednakże w niedawnym czasie do urzędu gminy wpłynęło pismo z MZK informujące o 

braku możliwości ze względów organizacyjnych (brak dodatkowego autobusu i kierowcy) 

zmiany w rozkładzie jazdy linii nr 18 tj. przesunięcia godziny odjazdu autobusu.  Ponadto 

proponowana godzina odjazdu pokrywa się z odjazdami innych przewoźników. Wg MZK 

wprowadzenie dodatkowego kursu o tej samej godzinie byłoby nieekonomiczne. Prócz tego 

wg informacji MZK kurs o godz. 14.00 cieszy się zainteresowaniem młodzieży szkolnej.  

Wójt nadmienił jeszcze o prowadzonych przez niego, zgodnie z wnioskiem radnej, 

negocjacjach z PKS w sprawie uruchomienia dodatkowego kursu powrotnego ze Stalowej 

Woli w godzinach popołudniowych. Prowadzone rozmowy zakończyły się pozytywnym 

rozstrzygnięciem. Nowy kurs autobusowy zacznie obowiązywać od nowego roku o godz. 

17.45. 

Radny Marcin Zieliński zapytał czy jest możliwość podjęcia uchwały przez radę 

gminy czy w innej formie ustalić zasady wynajmu sali gimnastycznej w Radomyślu. M.in 

chodzi o określenie kto mógłby bezpłatnie, a kto za odpłatnością wynajmować salę. W tej 

sprawie, jak również w kwestii zbyt wysokich opłat za 1,5 godziny wynajęcia,  

interweniowali u niego zawodnicy LZS - ów. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz wyjaśnił, że dyrektor szkoły, jako zarządzający obiektem,  

decyduje o wysokości opłat biorąc pod uwagę wszystkie koszty związane z użytkowaniem 

i funkcjonowaniem sali. Rada Gminy mogła by podjąć uchwałę ustalającą zasady wynajmu 

sali.  

 

Ad. VII.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

             Przewodniczący Komisji  

                      Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 


